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§ 15 
Stockholms stads EU-policyarbete inom området 
digitalisering. Remissvar  
FSK 2020/578 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
  

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Clara Lindblom m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt 
följande: 

  
I remissen betonas att digitalisering kan användas som 
verktyg för en snabbare och mer effektiv grön omställning, 
men för att det ska vara möjligt behöver möjligheten att 
tillgodose energibehovet klarläggas då digitalisering kräver 
enorma mängder energi, exempelvis för gigantiska servrar 
som ska kylas, värmas och luftkonditioneras. 
  
När det gäller kostnaderna för en digital omställning, som 
stadsledningskontoret lyfter, vill vi även betona att om 
digitaliseringen ska bli framgångsrik behöver tillräckliga 
resurser satsas på såväl användarvänlighet i systemen som på 
kompetensutveckling för medarbetarna. 

 
Handlingar i ärendet 
 FSK 2020/578-2 (Godkänd - R 1) Stockholms stads EU-

policyarbete inom området digitalisering. Remissvar 
 FSK 2020/578-3 Bilaga 1 Påverkansplan: Stockholms stads 

EU-policyarbete inom området digitalisering 
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